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Aoenda 21 i P.O.U.M. 
L'any 2002 l 'A jun tamen i va encarregar a una 
empresa especialitzada en el tema una auditoria 
ambiental del municipi de Santa Eulàlia. 

Penso que varen fer un treball complet i ben fe t 
- pe rqué inclou tots els aspectes del pöb le- , i gens 
tendenciós. Per a un pöble tan disséminât i amb 
tants anys d'especulació urbanística no era gens 
fácil, per a unes persones que desconeixien el 
poblé, de fer un estudi perfecte. Conscients d'això 
- i perqué deu ser ob l igat - , el mes d 'octubre del 
2002 l 'A jun tament va convocar to t el poblé perqué 
ens exposessin el seu treball. Es va fer a ia Fábrica, 
i, punt per punt, es van anar repassant tots els 
temes. Tothom tenia còpia del treball i podia inter-
venir; ells rectificaven, si era convenient, sense cap 
reticència. Aqüestes reunions de treball, que es 
feien els dissabtes al matí, van durar unes quantes 
setmanes. Finalment es va presentar el treball amb 
totes les esmenes que s'hi havien fet. 

El primer dia de la presentado el local era pie de 
gent interessada, però a mida que passaven les set-
manes l'assistència va anar minvant. Sembla que la 
gent anava descobrint que hi havia molta feina a 
fer i cap benefici particular. 

Al f inal, aquella empresa havia acabat la seva feina 
i aigú havia de cont inuar desenvolupant aquell tre-

ball, fent el que es pogués i sempre d'acord amb 
l 'A juntament . L'esmentada empresa (abans no ho 
he dit; treballava per la Diputado) va aconsellar, per 
a cont inuar el treball, que el millor era que un grup 
de persones formés una Agenda 21, com ja fun-
cionava en molts pobles amb el vistiplau de la 
Diputado. Varen demanar que d'entre els assis-
tents sortissin voluntaris per a formar una junta. 
Unes quantes persones s'hi varen apuntar; em 
varen demanar que m'h i apuntés i vaig accedir. 

Han passat dos anys. Hem procurât treballar; quan 
ha-estât possible ens hem dividit en grups per a tre-
ballar temes diferents. Alguns han treballat més, 
altres menys, en part perqué Santa Eulàlia és un 
pöble molt complicat. 

Ara, l 'A jun tament ha iniciat el procès de fer un Pia 
d 'Ordenadó Urbà Mun idpa l (P.O.U.M.). Es va fer la 
presentado a la Fábrica de l'empresa que treballarà 
aquest pia, i caram, l'assistència va ser un éxit. És 
decebedor, però molta gent només es mou per 
interessos. 

També ara alguns pensen que l 'Agenda 21 pot 
tenir alguna inf luénda en el RO.U.M. Potser si, 
però en t o t cas sera per ajudar a fer les coses ben 
fetes, sense cap interés particular. 

Sebastià Bonet 
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•Tancaments d'alumini 
• Finestres 
• Verandes 
• Venecianes 
• Mosquiteres 
• Mampares 
• Persianes enrotllables 
• Escales plegables 
• Portes: 

• Automàtiques 
• Basculants 
• Reixades 
• Enrotllables 
• De Ballesta 

• Baranes 
• Reixes 
• Estructures metàl-llques 
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